
Bestuursvergadering van 4 augustus 2023 

 

Aanwezig: Bart, Benny, Christophe, Frederik, Hilde, Leen, Marliese, Johan (verslaggever);  

Verontschuldigd: Leentje, Jennifer 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

 

• Het verslag van vrijdag 7 juli 2023 wordt goedgekeurd 

 

2. Kasverslag 

 

• Bart leest het verslag voor 

• Boekhoudkantoor heeft problemen met personeel waardoor de jaarrekening vrij 

laat kon opgemaakt worden 

• Jaarverslag wordt overlopen 

 

3. BTW 

 

• Bart legt de situatie uit ivm BTW 

 

4. Verslag sportieve cel 

 

• Het verslag wordt overlopen 

• Principe dat trainers die op eigen meeting atleten begeleiden dezelfde verloning 

(drank- en eetbonnetjes) wordt goedgekeurd; voor andere wedstrijden mogen ze 

een trainersvergoeding krijgen 

• Kilometervergoeding (via onkostennota) kan ingediend worden indien er een 

kampioenschap (PK, KVV, BK of interclub) wordt begeleid waaraan de trainer 

zelf niet deelneemt als atleet 

 

5. Opvolging/overdracht secretariaat 

 

• Johan gaat op papier zetten wat de taken van een secretaris zijn en welke dingen 

hij zal blijven doen; ondermeer aanvragen van wedstrijden en inschrijven voor 

kampioenschappen komt bij de sportieve cel 

• Daarna zal een helper/opvolger worden gezocht 

 

6. Medewerkers atletiek.nu (secretariaat op wedstrijden) 

 

• Aan Birger zal gevraagd worden wat zijn ambities zijn  



• Denny wordt gevraagd als vaste medewerker in het secretariaat en de wens is er 

om nog iemand extra op te leiden 

• Het klaarzetten (eerste fase) van atletiek.nu zal net zoals het bepalen van het 

uurschema en de disciplines bij de sportieve cel komen 

 

7. Plannen & ambities bestuursleden 

 

• Benny: alles wat betreft kantine inclusief aankopen drank en andere materialen 

• Leen: kantine 

• Johan: stopt als bestuurslid maar wil administratieve taken blijven uitvoeren en zal 

als lid van de sportieve cel mee het sportieve beleid bepalen 

• Christophe: neemt zoveel mogelijk op waaronder sponsoring en papierwerk 

• Bart: zal zijn taak tot 2025 blijven beoefenen en bepaalt daarna wat zijn toekomst 

inhoudt 

• Frederik: structuur brengen binnen het bestuur en werkgroepen beheren 

 

8. Stavaza clubavond 

 

• DJ wordt vastgelegd via Frederik 

• Familie Michiels en Borms hebben toegezegd om te bakken (winter-bbq) 

• Een werkgroep moet opgesteld worden (draaiboek wordt doorgestuurd naar 

Marliese) 

• Monitoren gevraagd voor afwas/toog (vraag bestek + afwas door traiteur) 

 

9. Stavaza Dag van de Bornemnaar 

 

• Voor de shift toog hebben Els Janssens en Judith al toegezegd 

• Volk gezocht voor standje (Frederik, Ann, Fenne, Hilde, Jitse, Jörne,…) 

• Benny doet opbouw (remorque gezocht: Maria/Michael/Jeroen) 

• Johan maakt een verdeling voor de helpers 

10. Stavaza cross 

 

• Christophe stuurt mail naar Steven Heeman om te vragen of grote kantine 

beschikbaar is 

• Indien we geen kantine hebben zal de witte tent optimaal gebruikt worden en zal 

de volledige prijsuitreiking plaatsvinden in de kantine 

 

11. Ronselen nieuwe (jeugd)leden + flyers jeugd 

 

• Frederik + Christophe willen voorstel doen om flyer te maken (input door Hilde 

en Johan) 



• Tijdens loopronde van Kalfort, sportkamp en scholen kan er dan promotie 

gevoerd worden 

 

12. Overlopen actiepuntjes 

 

• Michael Verbruggen wil alles doen wat betreft onderhoud van de piste 

• Lijst actiepunten werd aangepast (zie Google-drive) 

 

13. Rondvraag 

 

• (Christophe) Officiële adres van de kantine is Breevendreef 108 

 

Volgende vergadering: vrijdag 1 september om 20u00 


